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  PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-12 
Rijeka,  10. lipnja  2021. 

 

  
  
  
                                    
 
 
 

ZAPISNIK 
S 23.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

23. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 9. lipnja. 2021. (srijeda) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
 
Gost sjednice: 
 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 22 sjednice VMO Brašćine-Pulac 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 
 
 
DNEVNI RED 

 

1. Izvještaj o održanom sastanku s predstavnicima Odjela za urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem 

2. Prijedlog programa rada Vijeća za 2022. godinu i usvajanje istih 
3. Razno 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća gdin. Josip Rupčić upoznao vijećnike o održanom sastanku s predstavnicima 
Odjela za urbanizam, ekologiju i gospodarenjem zemljištem a vezano za izmjenama UPU Brašćine-
Pulac, koje su tražili građani te je  Vijeće u više navrata tražilo odgovor nadležnih. Ujedno je bila i 
tema sastanka prezentacija EU  projekta Revival – Katarina B. 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju 
 
Ad.2 
Predsjednik upoznao vijećnike o prijedlogu Programa rada za 2022. godinu i Financijskom planu, te 
predlaže da se održe slijedeći programi: 
-Memorijalni turnir Zvonimir Škerl 
-Parkić party 
-Dani Svetog Luke 
-Doček Svetog Nikole  
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Programe rada Vijeća  i Financijski plan za 2022. 
godinu 

Ad.3. 

Predsjednik upoznao vijećnike s problemu osiguranja sredstava za realizaciju ugradnje usporivača 
prometa u Ulici Lukovići kod odječjeg igrališta koji bi se osigurali iz razlike između planiranih i 
ugovorenih iznosa za pojedine stavke iz prioriteta MO. 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno  suglasno da se odobre dodatna financijska sredstva za 
izgradnju „usporivača“ u Ulici Lukovići kod dječjeg parka 

 

Tajnica upoznala vijećnike o stanju na terenu  i prijavama građana te uoćene prijave proslijedila 
nadležnima na rješavanje putem gradskog oka i to*: 

-komunalni nered u Ulici Okavijana Valića kod br.53                                                                            

-sanacija kocke u Ulici Oktavijana Valiać kod br.32 po prijavi građana 

-komunalni nred razni namještaj u Ulici Kvarnerska kod br.3 

-šišanje raslinja u Ulici Lukovići kod br.25 

-šišanje granja i raslinja u Ulici Kvarnerska (na zavoju) 

-šišanje raslinja u Ulici Oktavijana Valića od kućnog broja 14 prema kućnom broju 18 po prijavi 
gospođe Pirjavec Lucije 

-prijava gospođe Sanje Muljar vezano za problem s srnama koji ulaze u vrtove na Brašćinama i 
uništavaju 

-košnja  i uklanjanje nepoželjne vegetacije u Ulici Brašćine kod kučnog broja 5 

-odbačena roba kod kontejnera u Ulici Kapitanovo ispod kućnog broja1 

-prijava  zelenila koje prelazi na nogostup u Ulici Kozala kod br.50 
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Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije ) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 

 

  

 


